



# SMYTHE

**CATEGORY:** Fashion  
**SIZE:** 1,000 - 1,500 sf  
**TYPE:** Street-front in upscale fashion district w/home decor retailers/fitness/café  
**TERRITORY:** Canada (immediate focus on Toronto)

**CATÉGORIE:** Mode  
**TAILLE:** 1 000 - 1 500 pc  
**TYPE:** Emplacement sur la rue dans quartier de mode avec détaillants déco/santé/café  
**TERRITOIRE:** Canada (focus immédiat à Toronto)

**CONTACT / COURTIER:**

**Jeri Brodie (Ontario)**  
*jbrodie@auroraconsultants.com*

☎ +1 (416) 972-9414

■ +1 (647) 968-6518

**CONTACT / COURTIER:**

**Jeffrey Berkowitz (Canada)**  
*jberkowitz@auroraconsultants.com*

☎ +1 (514) 737-6727

■ +1 (514) 824-6727

**OVERVIEW:** SMYTHE was founded in 2004, by designers Andrea Lenczner and Christie Smythe with a single mission: to perfect the woman’s blazer. SMYTHE believed the blazer was a foundational and transformative piece of clothing that had power to instill confidence in the women who wore it. Fifteen years later, SMYTHE is a ready-to-wear brand, built on the same principles as the original blazers. Andrea and Christie design from a place of intuition, to create transformative pieces that fit seamlessly into a women’s wardrobe, either for work or for leisure, and uniquely for a bit of both. The Brand has gained a cult following and is favored by a multitude of women for their strong silhouettes and elegant tailoring. @smythebrand www.shopsmythe.com

**PROFIL:** SMYTHE a été fondée en 2004 par les designers Andrea Lenczner et Christie Smythe avec une seule mission : perfectionner le blazer de la femme. SMYTHE croyait que le blazer était un vêtement fondamental et transformateur qui avait le pouvoir d'inculquer la confiance aux femmes qui le portaient. Quinze ans plus tard, SMYTHE est une marque de prêt-à-porter, construite sur les mêmes principes que les blazers originaux. Andrea et Christie conçoivent à partir d'un lieu d'intuition, pour créer des pièces formatrices qui s'intègrent parfaitement dans une garde-robe féminine, que ce soit pour le travail ou loisir et uniquement pour un peu des deux. La marque est devenue un objet culte et est favorisée par une multitude de femmes pour leurs silhouettes et leur couture élégante. @smythebrand www.shopsmythe.com

